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PÄEVAKORD 

 

1. Tervitus, hoolekogu liikmete tutvustamine 

2. Hoolekogu esimehe, aseesimehe, sekretäri, arendusmeeskonna ja 

tervisemeeskonna liikmete valimine 

3. Eelmise õppeaasta õppe- ja kasvatustegevuse ning majandustegevuse lühiülevaade 

4. Arengukava kooskõlastamine 

5.. Küsimused, ettepanekud 

 

1. Tervitus. 

 

SÕNA VÕTTIS: Terje Ednaševsky 

1.1 Tervitus Oru Lasteaed „Mesimumm“ hoolekogu liikmetele. 

1.2 Hoolekogu liikmete lühitutvustus: 

Kadri Tiis - Kose Vallavalitsuse esindaja 

Liina Sulbi - Õiekese rühma vanemate esindaja 

Ruth Vaaks - Summide rühma vanemate esindaja 

Karmen Pata - Mummide rühma vanemate esindaja 
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Nele Kütt – Mesilindude rühma vanemate esindaja 

Kristi Valdi- Tarukese rühma vanemate esindaja 

Natalja Kolesova - Kärjekese rühma vanemate esindaja 

Piret Känd - Oru Lasteaed „Mesimumm“ õpetajate esindaja 

 

OTSUSTATI: 1.1-1.2 Võeti teadmiseks 

 

2. Hoolekogu esimehe, aseesimehe, sekretäri, arendusmeeskonna ja 

tervisemeeskonna liikmete valimine 

 

SÕNA VÕTTIS: Terje Ednaševsky 

 

2023-2024 õppeaastaks uute esindusliikmete valimine 

 

ARUTELU 

 

OTSUSTATI: 

Hoolekogu esinaine – Liina Sulbi 

Hoolekogu aseesinaine - Natalja Kolesova 

Hoolekogu sekretär - Piret Känd 

Arendusmeekonna liige – Ruth Vaaks 

Tervisemeeskonna liige – Kristi Valdi 

 

3. Eelmise õppeaasta õppe- ja kasvatustegevuse ning majandustegevuse lühiülevaade 

 

SÕNA VÕTTIS: 

 

3.1 Terje Ednaševsky - 

1)Uutele liikmetele hoolekogu pädevuste tutvustamine. 

2) iga-aastase õppe- ja kasvatustegevuse aruande ärakuulamine. 
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SÕNA VÕTTIS: 

 

3.2 Getter Aarna - 

tegi lühiülevaate 2022-2023 õppe- ja kasvatustegevusest. 

Laste arv on püsinud stabiilsena. 

Lapsed osalesid erinevates projektides: KIK- õppekäik, Suukool, tere „Kevad”, 

õppekäigud. 

Töötajad on saanud osaleda erinevatel koolitustel. Eelmisel õppeaastal ühiskoolitused 

õpetajatele lasteaias kohapeal õuesõppe ja projektõpe (koos Kose-Uuemõisa lasteaed-

algkooliga). 

Lasteaias on 3 tugiisiku ametikohta (pole lapsepõhised). 

Lasteaias on kasutusel aktiivõppemeetodid. Nende toetuseks ostis 

lasteaed juurde maastikurobotid. 

 

SÕNA VÕTTIS: 

 

3.3 Terje Ednaševsky  - 

tegi 2022-2023 õppeaasta majandustegevusest lühiülevaate. 

Suuremaid investeeringuid ei olnud. 

Välja vahetati 2 rühmas nõudepesumasinad (osteti uued tööstuslikud masinad, mis 

ökonoomsemad ja vastupidavamad). 

Õuealal värviti üle atraktsioonid. Lisaks õlitati kõikide rühmade rõdud. 3 rühma 

rõdud said ka uued piirdeaiad. 

Rajati kõikidele nõuetele vastav kaugushüppekast. 

Sadevee pumpla ehitamine ja parkla laiendamine. 

Elektrikilbi ruumi rekonstrueerimine. Lasteaial on nüüd võimekus vajadusel 

ühendada generaator. 
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OTSUSTATI: 3.1 – 3.3 Võeti teadmiseks. 

 

4. Arengukava kooskõlastamine 

 

SÕNA VÕTTIS: 

 

Terje Ednaševsky 

1) Lasteaia arengu põhisuundade tutvustamine 

2) Tegevuskava tutvustamine 

3) Arengukava ülevaatamine 

 

OTSUSTATI : hoolekogu liikmed kooskõlastasid ühehäälselt arengukava. 

 

5. Küsimused, ettepanekud 

 

SÕNA VÕTTIS: 

 

5.1  Terje Ednaševsky - Sellel õppeaastal palume vanematel detsembri alguses küsida 

lapse kohavajadust juuli kuus, et saaks jaanuaris valla poole seoses 

kollektiivpuhkusega pöörduda. Selle aasta juulis oli avatud 2 nädalat üks rühm ja 2 

nädalat kõik kinni. Kollektiivpuhkuse ajal on vanemad kohatasust vabastatud. Kõigile 

valla lasteaedadele koostatakse ühine küsimustiku põhi. 

 

OTSUSTATI: Võeti teadmiseks. Tehti ettepanek küsimustiku vorm teha veebi põhine, 

et tulemusi näeks lasteaed otse ega peaks eraldi neid igalt rühmalt ootama. 

Küsimustik esitada lapsevanematele detsembri esimesel nädalal. 

 

5.2 Terje Ednaševsky -järgmine hoolekogu koosolek võiks toimuda 3. või 4. 

jaanuaril. 
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OTSUSTATI: 4. jaanuar toimub järgmine koosolek. 

 

5.3 Terje Ednaševsky -Lasteaed ootab hoolekogu liikmetelt ettepanekuid, mida võiks 

teha seoses lasteaia juubeliaastaga. Lisaks teen ettepaneku seoses juubeliaastaga 

võiks lastevanemate poolt lastele etenduse teha. 

 

OTSUSTATI – võeti teadmiseks 

 

5.4  Terje Ednaševsky – teen ettepaneku muuta kodukorra punkti 2.1 seoses 

muutunud valverühma aegadega. Hommikuti on 1 rühm valves 7:00-7:30 ja õhtul 

17:30-19:00. 

 

OTSUSTATI – kõik on nõus. 

 

5.5 Getter Aarna – tuletame meelde, et lasteaed ootab 1.advendiks lastelt 

isevalmistatud kuuseehteid. Palume oma rühma vanematele seda meelde tuletada. 

 

OTSUSTATI – võeti teadmiseks 

 

5.6 Kristi Valdi – teen enda rühma vanemate poolt ettepaneku muuta Eliisis laste 

kohalkäimise/puudumise kellaaega. Praeguse kellaajaga on enamik vanemaid hädas, 

kuna ei jõua alati õigeks ajaks märkida. 

 

OTSUSTATI – alates 1. detsembrist muutub lapse puudumise teatamise kellaaeg 

kella 20:00ks ning ootamatu haigestumise korral arvestatakse ikka laps puuduma, kui 

vanem sellest hiljemalt kella 7:30ks teada annab. 

 

5.7 Natalja Kolesova – probleemiks on haiged lapsed rühmas. 

 

Toimus arutelu, mille käigus otsustati, et kõige mõistlikum on 
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vanemate gruppi hoolekogu esindajal ise rühma lapsevanematele  kirjutada ning 

kodukorda meelde tuletada, et lasteaeda on lubatud terved lapsed. 

 

5.8 Ruth Vaaks – kui tihti käterätikuid pestakse. Ma olen märganud, et väikeste 

rühmas määrduvad need kiiresti. 

 

Vastab Terje Ednaševsky – rühmades on olemas piisavalt rätikuid ning neid saab 

vajadusepõhiselt tihedamalt vahetada. 

 

5.9 Ruth Vaaks – paaril korral olen näinud ebakvaliteetset toitu. Toidu välimusele ja 

kvaliteedile võiks rohkem tähelepanu pöörata. 

 

Vastab Piret Känd – edastasime info kokkadele. 

 

5.10 Liina Sulbi – kui laps ei söö hommikust rühmas, kas igas rühmas peab ta siis 

kohale tulema alles kella 9ks? 

 

Vastab Terje Ednaševsky – kodukorras puudub kellaaega, mis ajaks laps peab tulema, 

kui ta hommikusööki ei söö. 

 

5.11 Liina Sulbi – kui tugiisikud on lasteaia põhised, siis kas teised 2 peavad sama 

palju käima teistes rühmades abiks? 

 

Vastus: Kõik tugiisikud käivad vajaduspõhiselt mujal abiks. Kõik oleneb sellest, kas 

tugivajadusega lapsed on kohal või mitte. 

 

5.12 Sellel õppeaastal on planeeritud personali ühisüritus - uusaastapidu - reedel, 5. 

jaanuaril 2024. Sellel päeval palume lastele järele tulla hiljemalt 17.30. 
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OTSUSTATI – kõik on nõus. 

 

 

     /allkirjastatud digitaalselt/                                     /allkirjastatud digitaalselt/ 

           Terje Ednaševsky                                                        Piret Känd 

          Koosoleku juhataja                                                      Protokollija 

 


